
 

 

Verslag van de AUHV Algemene Ledenvergadering 
16 april 2025 

Welkom en opening 

Waarnemend voorzitter Martin Hoorweg bedankt de aanwezige AUHV-leden voor hun komst en 

opent de vergadering. Bestuurslid Gerard Raaphorst is met vakantie.  

We beginnen de vergadering met de minuut stilte voor de AUHV-leden die niet meer onder ons zijn, 

waaronder oud-bestuurslid Edward Broekhuizen. 

Er zijn er geen aanvullende agendapunten. 

Ingekomen stukken 

Er zijn geen vragen ontvangen die op deze ledenvergadering moeten worden behandeld.  

Mededelingen 

Voortgang Federatie MidWest 

Naar aanleiding van de opdracht aan het bestuur die uit de vorige ALV naar voren kwam, zijn de 

contacten met de federatie aangehaald. Met name onze nieuwe bestuursleden zijn hierin actief 

geweest. Deze hernieuwde samenwerking heeft positief uitgepakt en de relatie is goed hersteld. 

Daar is het signaal dat ons bestuur vorig jaar afgaf dan toch goed voor geweest.  

** Uit de vergadering komt de opmerking dat deze belangrijke bevindingen eerder en beter 

aan de leden geïnformeerd teruggekoppeld hadden kunnen worden. Het bestuur neemt deze 

aanbeveling ter harte.  

Organisatieaanpassing Sportvisserij Nederland 

Secretaris Jim van de Burgt geeft een overzicht van de voorgenomen organisatiewijzigingen bij 

Sportvisserij Nederland, in de toekomst de Sportvisunie. Kern hiervan is dat de federaties in hun 

huidige vorm verdwijnen en er regiobureaus voor in de plaats komen, die onder Sportvisserij 

Nederland vallen. Doel is een efficiëntieverbetering, het vergroten van de slagkracht en het bundelen 

van kennis. Kerntaken van de bureaus in de nieuwe opzet zijn controle/handhaving, viswaterbeheer, 

belangenbehartiging en verenigingsadvies (jeugdzaken, wedstrijden e.d.). De kosten van deze 

operatie en de invloed daarvan op onze afdracht vallen alleszins mee. 

Voor de verenigingen zijn er twee potentiële mogelijkheden op inspraak in de nieuwe opzet: via een 

ledenraad met een systeem van kieskringen, óf via een algemene ledenvergadering waarbij alle 

hengelsportverenigingen naar rato van het aantal leden hun stem kunnen uitbrengen. Deze laatste 

optie heeft de voorkeur van het bestuur en onze AUHV-ledenvergadering. 

Op dit moment worden er nog nieuwe statuten en een huishoudelijk reglement opgesteld, maar daar 

hebben wij als vereniging op dit moment nog geen inzage in. Deze komen weliswaar worden op korte 

termijn, maar er wordt van ons (en overige verenigingen en federaties) wél snel een besluit 

verwacht.  



 

 

Ons standpunt hierin is dat we op dit moment nog te weinig informatie hebben om een besluit 

hierover te kunnen nemen. Via het Landelijke Verenigingsoverleg is dan ook om meer duidelijkheid 

gevraagd. Insteek voor de AUHV is op dit moment een onthouding van stemmen. 

Stand van zaken beleid 2024-2027 

Nieuw bestuurslid Pieter Tilroe stelt zich voor een geeft een uiteenzetting over een aantal van onze 

plannen in de komende jaren. Er zijn diverse bestuurswisselingen geweest en een diverse zaken 

opgestart. In die zin is 2025 ‘het jaar van Doornroosje’, aldus Pieter. Een aantal hoofdpunten in ons 

beleid: 

- Er is kennis gemaakt met de nieuwe wethouder in Utrecht 

- Meer aandacht voor milieu, participatie en evenementen 

- Begin mei worden er informatieavonden georganiseerd voor nieuwe vrijwilligers 

- Opzetten/uitbreiden van de social media 

- Belangenbehartiging in blijvende samenwerking met bureau Dietz 

- Er is een hand-out ontwikkeld over de toegevoegde waarde van de AUHV 

- Controle en handhaving verstevigen 

- Er is een zoekopdracht uitgezet voor een clubhuis voor de AUHV 

** De vergadering verzoekt om de informatie over ons beleid en de voortgang daarvan op de 

website en/of via onze nieuwsbrieven te communiceren.  

De AUHV verzorgt een aantal keren per jaar een (digitale) nieuwsbrief, als aanvulling op ons 

magazine en de website. Een (nieuw) AUHV-lid wordt hiervoor automatisch aangemeld met het 

opgegeven e-mailadres.  

100 jaar AUHV 

Afgelopen zaterdag 5 april 2025 werd tijdens een drukbezochte receptie stilgestaan bij het 100-jarig 

bestaan van de AUHV. Uit handen van de burgemeester van Bunnik ontving onze vereniging de 

Koninklijke Erepenning. Een (foto-)verslag is te vinden op de AUHV-website. 

 

De AUHV heeft in het kader van ons jubileum de gemeente Utrecht een partnership aangeboden 

voor een monitoring-programma voor 15 wateren in de gemeente voor de duur van zes jaar. De start 

is met Fort Blauwkapel en Plas Veldhuizen. Dit plan wordt in samenwerking met het 

hoogheemraadschap de Stichtse Rijnlanden en Sportvisserij Nederland verder uitgewerkt.   

Daarnaast is er het plan om de gemeente een ‘Visserspad’ aan te bieden: educatieve en informatieve 

borden over de (onder)waterwereld. Opties hiervoor zijn Plas Veldhuizen en de Kromme Rijn.  

Verslag vorige ledenvergadering 

Bij de behandeling van het verslag komt een aantal vragen aan de orde. 

In het verslag van vorig jaar (zie ons magazine van november 2024) is het pleidooi van enkele leden 

voor een netwerk van lokale controleurs opgenomen. Het bestuur staat nog altijd positief tegenover 

dit initiatief en zal een pilot hiervoor ondersteunen.  Mogelijke controleurs kunnen zich melden.  



 

 

Opnieuw komt daarnaast de dringende vraag naar voren om het aannamebeleid voor nieuwe leden 

uit andere regio’s te heroverwegen.  Dit in verband met overlast gevende (karper)vissers uit andere 

delen van het land.  

Calamiteiten zijn te melden aan onze boa’s via controle@auhv.nl  

Daarmee is het verslag vastgesteld door de vergadering. 

Jaarverslag 2024 

Secretaris Jim van de Burgt geeft een beknopte toelichting op de belangrijkste zaken uit het 

jaarverslag over 2024, zoals dat in het maartnummer 2025 van ons magazine is opgenomen.  

Financiële zaken 

Financiële verantwoording 2024 

Penningmeester Henny Ederveen geeft een toelichting op diverse onderdelen. Het overzicht wordt 

vastgesteld.  

Verslag bevindingen kascontrolecommissie 

Namens de commissie verzoekt Marco de Vries de vergadering om het bestuur décharge te verlenen 

voor het gevoerde financiële beleid en de verantwoording over 2024. De ledenvergadering verleent 

het bestuur unaniem décharge. 

Begroting 2025 

De begroting voor 2025 kent een tekort van 32.902 euro, dat wordt opgevangen vanuit onze reserve. 

Het tekort is met name te wijten aan de late afdrachtverhoging van onze federatie, waar nog geen 

rekening mee was gehouden. De begroting 2025 wordt unaniem door de vergadering goedgekeurd.  

Contributie 2026 

De contributie voor 2026 zal met 5 euro stijgen voor een sluitende begroting. De vergadering gaat 

hiermee unaniem akkoord.   

** De vergadering verzoekt de penningmeester om de lay-out van de begroting gelijk te 

houden voor een eenvoudiger check op de diverse posten.  

Verkiezing leden kascontrolecommissie 2025 

Kees van der Hulst gaat de kascontrole uitvoeren met Krijn Verweij. Simon Dekker is reservelid.  

Verkiezing bestuursleden 

Onze afgetreden voorzitter en erelid Simon Dekker was vorig jaar ziek. Nu volgt alsnog een passend 

afscheid met mooie woorden van interim voorzitter Martin Hoorweg én de gouden AUHV-speld. Ook 

secretaris Jim van de Burgt krijgt een passend afscheid met een benoeming tot erelid en de gouden 

AUHV-speld. Eveneens aftredend bestuurslid Gerard Raaphorst is vandaag niet aanwezig. Zijn 

afscheid volgt op een later moment.  
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Pieter Tilroe en Leon Niemans lopen een tijdje mee met het bestuur, en zullen de taak van 

respectievelijk voorzitter en secretaris gaan vervullen. Vincent Wilgehof treedt toe tot het bestuur als 

algemeen bestuurslid. We zijn zeer blij met deze nieuwe, enthousiaste en inspirerende 

bestuursleden! 

Wat verder ter tafel komt 

Er zijn geen schriftelijk ingediende vragen ontvangen om te behandelen. 

Rondvraag 

• Plas Vechten: er liggen her en der bomen in het water die het vissen bemoeilijken. 

Martin geeft aan dat de Karpergroep is betrokken bij de inrichting van de stekken en dat 

daar nu weinig meer aan te doen valt. Het is echter wel toegestaan hier een bootje te 

gebruiken, dit dient nog in de Visplanner vermeld te worden. Plas Vechten is een 

uitzonderlijk water en alleen voor AUHV-leden, scherp zijn op controles. 

• De zichtbaarheid van de AUHV is een punt van aandacht voor de vereniging, aldus Simon 

Dekker. Ook hier wordt aan gewerkt door het vernieuwde bestuur. 

• Leo Harmsen stopt als Vismeester en informeert naar de opvolging. Goed nieuws: er 

komen elf nieuwe Viscoaches aan en twee Vismeesters. 

• Kees van der Hulst informeert naar weerhaakloos vissen. Dit is wel een onderwerp dat 

terugkomt, maar varieert per visser en vissoort. We kunnen hier door informatie en 

educatie werken aan bewustwording onder onze leden. 

Sluiting 

Om 21.50 uur ontvangt onze nieuwe voorzitter de hamer en sluit hij de vergadering. 


